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Mötesanteckningar 

Beslut 

Inga beslutspunkter 
 

Information 
 
1. Återkoppling från styrgrupp och verksamhetschefsmöte 

 
Tony informerade om hur planeringen för introduktionen för de nya nämndsledamöterna 
framskrider. Det är viktigt att nämndens ledamöter har en god förståelse för det regelverk 
och de förutsättningar som styr vår verksamhet. Preliminärt datum för intro-dagar är 16e 
och 17e januari. Alla i ledningsgruppen förväntas bidra till introduktionen.  
 
Det är stort fokus på mål och ekonomi just nu för att få allt att gå ihop under 2023.  
 
Lotta Erngren på Elevhälsan har utsetts till kontaktperson gentemot Röda Korset. Röda 
Korset önskar samarbeta med skolorna och bedömningen är att vår interna koordinering 
kan underlättas genom ”en väg in”. 
 
Peter informerade om vilka beslut som fattades vid förra innovationsrådet. Det blev en 
diskussion om hur innovationer och verksamhetsutveckling kan fortsätta utvecklas.  
 
Peter informerade också om att verksamhetscheferna ska ha planeringsdagar denna vecka 
med fokus på strategiska frågor. Även skolutvecklingsgruppen ska vara med delar av tiden.  
 

2. KF-uppdrag om högpresterande elever – Workshop 
 
BUN har fått två nya uppdrag från det nya styret i staden. Ett som handlar om Översyn för att 
stimulera högpresterande elever och ett som handlar om Helhetsgrepp kopplat till 
yrkesinriktade gymnasieprogram. 
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Under mötet gjordes en workshop om uppdraget kring högpresterande elever för att fånga 
hur läget är idag och hur vi kan ta oss an uppdraget. Det som framkom var bland annat 
följande: 

- Det är skillnad mellan högpresterande elever och elever med särskild begåvning. 
Detta behöver vi ha med oss i det fortsatta arbetet, t ex genom att avgränsa eller 
förtydliga.  

- Elever med särskild begåvning kan ibland också ha diagnos.  
- Finns exempel från andra kommuner där man möjliggjort för elever att t ex läsa 

matematik på en högre nivå för att få mer utmaningar.  
- Läraren ska anpassa undervisningen så att alla elever blir stimulerade och utmanade. 

Vi i ledningsgruppen har dock inte kännedom om i vilken utsträckning detta sker.  
- Statliga satsningar riktas ofta till elever som har svårt att nå godkänt, kan leda till att 

mer uppmärksamhet ges dessa elever.  
- Vi känner inte till att förskolorna skulle ha något aktivt arbete kring detta. Några 

högstadier har försökt få igång samarbete med gymnasier, men varit svårt i 
praktiken. Ett sätt att lösa nyfikenheten är att ge dessa elever mer undervisningstid. 

- Rektorer har flaggat att detta är ett angeläget område.  
- Om vi ska jobba med detta uppdrag på samma sätt som ett VP-uppdrag så behövs en 

nulägesanalys, och att hitta de skolor som kan agera föredömen.  

Tony summerar och ger Lila och Elisabeth i uppdrag att formulera vidare hur vi ska kunna ta 
oss an detta.   

 
3. Kort, kort  

 
Pågående arbete med stadens visuella identitet (Tony) 
 

• Tony ger en headsup om att det pågår en översyn av stadens visuella identitet. En 
konsekvens kan komma att bli att kännetecknet/logotypen för HSS – ”fyrkanten” – 
kan komma att försvinna till förmån för att ha stadens vapen som logotyp. Kan 
innebära att våra profilkläder och marknadsföringsmaterial på sikt kan behöva fasas 
ut.  

Plattformen Respons, fler moduler (Peter) 
 

• Peter gick igenom vad det nya systemstödet för handläggning av kränkningsärenden 
innebär (Respons). Det är inte bara ett nytt systemstöd utan hela processen har 
förtydligats. I dagsläget används tre moduler, fler finns att köpa till. Febex kommer 
också att ingå. Arbetet hittills har genomförts i projektform. Projektet avslutas 31 
december och från 1 januari ska alla skolor tillämpa det nya. Susanne Enhörning 
kommer att finnas som systemsupport fram till juni. Bodil kommer att hålla ihop det 
förebyggande arbetet. Stella kommer att upphöra för grundskolan vilket innebär att 
alla ärenden där måste avslutas. (Stella finns kvar för gymnasiet). Tanken är att 
utvidga Respons till förskolan, just nu pågår kompetensutveckling kring hur man ska 
definiera kränkningar i förskolan. Hur arbetet framskrider ska följas upp i VD2.  
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Insatser inom området psykisk hälsa och suicidprevention 2023–2024 barn, unga och 
vuxna Överenskommelse mellan arbetsmarknadsförvaltningen, skol- och 
fritidsförvaltningen, socialförvaltningen och vård och omsorgsförvaltningen (Eva),  
 

• Eva informerade om den uppdaterade överenskommelsen. En nyhet är att 
skolnärvaro nu nämns i överenskommelsen, vilket innebär att alla medverkande 
aktörer ska arbeta till förmån för ökad skolnärvaro. Framgår också att om någon inte 
tycker att samverkan fungerar så ska detta rapporteras. Tony tillägger att inom HSS 
så ska Elevhälsan alltid vara med vid ett SIP-möte, annars är det inte att betrakta som 
ett SIP-möte.  

 
E tjänst skolval under läsår  
 

• Mats informerade att det varit svårt att få igång e-tjänsterna som är tänkta att 
underlätta skolval, skjuts upp till våren. Även problem med att få igång systemet som 
ska möjliggöra delad faktura i förskolan. 

 
 
Ändringar i skollagen för att öka deltagandet i förskolan. 
 

• Mats går igenom ändringen i skollagen som innebär att vi ska informera 
vårdnadshavarna till barn i åldrar 3 – 5 år som inte går i förskola samt erbjuda 
förskoleplats till vissa barn även om vårdnadshavarna inte anmält önskemål. I 
dagsläget är det 201 barn som ingår i gruppen ”information till vårdnadshavare” och 
46 som ingår i gruppen ”erbjuda förskoleplats”. Vi behöver ta fram rutiner för hur 
detta ska gå till i praktiken (lagändringen gäller från 1 juli 2023).  

 
• SFF har igång en uppsökande verksamhet som ingår i VP-uppdraget 

Språkutvecklande undervisning. Lolitha, Agneta och Mats ska prata ihop sig om hur 
de olika delarna bäst kan utvecklas för att omhänderta lagändringen.  

 
 
4. Uppföljning arbetsmiljö tertial 2 2021 

Föredragande: Christine Jönsson 

Christine går igenom siffrorna för sjukfrånvaro och VAB under tertial 2. I stort sett är vi 
tillbaka till samma nivåer som gällde före pandemin. Siffrorna för Fritid Helsingborg är 
osäkra, felsökning pågår.  
 

 


